
Styrelsemöte BK Tullbron 

 

Tid:  2025-01-15 

 

Plats:  Styrelserummet Boulecenter Falkenberg 

 

Närvarande: Peter Gleisner, ordf 
  Lena Karlsson, kassör 
  Barbro Gustafsson 

  Bengt-Åke Malmberg 

  Ing-Britt Pehrson 

  Anita Sjöqvist 
  2 tolkar 
 

§ 93 Mötets öppnande 

 Mötet öppnades av ordförande Peter Gleisner. 
 

§ 94 Val av sekreterare 

 Lena Karlsson valdes till sekreterare för dagens möte. 
 

§ 95 Val av ledamot att jämte ordföranden justera dagens protokoll 
 Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Anita Sjöqvist. 
 

§ 96 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes. 
 

§ 97 Föregående mötesprotokoll 
Genomgång av föregående mötesprotokoll.  
Tvååker återkommer om tid och plats för mattcurlingen som de har bjudit 
in oss till. 
Tullbron har 74 medlemmar i Alliansen från 1/10 2024 till 30/9 2025. 
Tullbron har 91 medlemmar, 8 av dessa har licens hos oss men spelar i 
annan klubb, 7 är stödmedlemmar och 2 är medlemmar i annan klubb. 
Utbildning i ”Boule APP 3” sker tisdagen den 28 januari och onsdagen 
den 29 januari i samarbete med SISU. Petanque, Tvååker och Vallås 
kommer också att delta. Ing-Britt Pehrson fixar fika båda dagarna. 
Mattias Thorell från SBF håller i utbildningen. 
Lucia firades på morgonen den 9 december med Tjuga-spel och även kl. 
17.00 för de som jobbar. 
Ing-Britt Pehrson och Barbro Gustafsson deltog i SISUs event i Ullared 
den 5 december. 
Tävlingskommittéen anordnade en uppskattad Trettondags-tävling den 4 
januari. 

 

§ 98 Ekonomirapport 
Lena Karlsson presenterade ekonomin. Idag har föreningen 45 689 kr i 
tillgångar. Av återstartstödet på 8 000 kr (öronmärkt för +65) finns 5 906 
kr kvar och av Projektstödet på 11 000 kr finns 6 464 kr kvar. 

 



§ 99 Information från Alliansen och HSBF:s valberedning 

Alliansen har inte haft något möte än varför Peter Gleisner återkommer 
efter deras möte med information. Se bilaga 1. 

 

§ 100 Övriga frågor 

Ny uppdaterad information angående hallvärdsskapet, se bilaga 2. 
BK Tullbron kommer att vara hallvärdar veckorna 15-20, där följande 
personer utsågs till veckoansvarig, Urban Gattzén, Annika Gleisner, 
Britt-Marie Börjesson, Marianne Nelson, Maj-Lis Bengtsson och Ing-Britt 
Pehrson, och veckorna 30-34. Styrelsen återkommer med vilka som blir 
veckoansvariga för dessa veckor senare. Nytt för i år är att 
sammankallande blir veckoansvarig och har i uppgift att fördela passen 
så bra som möjligt.  
Stödmedlem, för närvarande 7 st, betalar 100 kr i medlemsavgift. 
Stödmedlem har ingen rösträtt och heller inga skyldigheter angående 
hallvärdsskap t.ex. Stödmedlem har rätt att framföra sina åsikter vid 
möten. 
Till festkommitté för Tullbrons vårfest utsågs Annika och Peter Gleisner, 
Lena Möller, Inga och Bengt-Arne Andersson och Roland Cerny. 
Sammankallande Annika Gleisner. 
Till festkommitté för Tullbrons Klubbmästerskap utsågs Bengt-Åke 
Malmberg, Peter Gleisner, Denice Cantola, Emilie Kroon, Jan-Ove 
Carlsson och Marianne Johansson i samarbete med tävlingskommittén, 
sammankallande Peter Gleisner. 
Bengt-Åke Malmberg informerade om att 6 av våra döva medlemmar var 
inbjudna av en bouleklubb i Malmö där Joakim Andersson höll i 
utbildning. 
På medlemsmötet den 23 januari kommer Kjell Berglund att berätta om 
BK Tullbrons historia. Ing-Britt Pehrson informerar om hur alla 
medlemmar kan navigera på vår hemsida. Peter Gleisner informerar om 
hur man anmäler sig till olika tävlingar på SPFonline. 
C:a 50 personer har anmält att de kommer. Klubben bjuder på fika. 
Jan-Olof från SISU återkommer med tid och plats för ”Mental träning”. 
Bestämdes att årsmötet blir den 6 mars kl. 17.30. 

 

§ 101 Nästa möte 

 Nästa styrelsemöte bestämdes till 19 februari kl. 10.30. 
 

§ 102 Mötet avslutas 

 Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 Vid protokollet 
 
 

 Lena Karlsson  Justeras  
      
       

Peter Gleisner  Anita Sjöqvist 
 Ordf.    

 



 

 

Bilaga 1. 

 

Valberedningen föreslår att nedanstående personer väljs på 

distriktsmötet 2025 att företräda Hallands Bouleförbund. 

 

Nyval (1 år) ordförande Per Qvenlid LÄJ 

 

Nyval (2 år) ledamot Christina Hofling VAR 

Nyval (2 år) ledamot Robert Persson KNF 

Nyval (2 år) ledamot Lars Björk KOT 

 

Nyval (1 år) suppleant Maja Malmsten FFP 

Nyval (1 år) suppleant Birgitta Jörgensen FFP 

 

Omval (1 år) revisorssuppleant Lisbeth Andersson VAR 

 

Nedanstående personer är tidigare valda att representera styrelsen för 

ytterligare ett år. 

Marianne Nelson TUL 

Ove Johansson FFP 

Tore Johansson TVÅ 

 

Björn Lindell FFP är tidigare vald till revisor för ytterligare ett år. 

 

Valberedningens förslag till mötesordförande och sekreterare under 
distriktsmötet är Björn Lindell FFP och Annika Gleisner TUL. 
 
 
 
 
 
 
 



Bilaga 2. 

Minnesanteckningar från möte 16/12 2024 angående 
Hallvärdskap. 

Samtliga Bouleföreningar i Boulealliansen var representerade. 

• Det ska finnas en ”Veckoansvarig” person, tillika kontaktperson, som varje 
vecka lägger upp planeringen, går igenom hallvärdskapet med berörda 
hallvärdar etc. 

Kassan: 

• Det blir ingen kassautbildning, ytan allt som rör kassan och dess handhavande 
finns beskrivet i ”Hallvärdspärmen”. 

• Vid stora problem finns en lapp på väggen med Stig Anderssons tel. nr. 
• Det finns numera inga priser på knapparna på kassaapparaten, men priset 

kommer upp på displayen. 
• Ny prislista finns på kyldisken gavel. Lappar med priser på drycker finns på 

insidan kyldisken. Även chokladen har fått ny prissättning med A, B och C på 
knapparna. Tre olika korgar till chokladen införskaffas med märkning. 

• Vid kortbetalning, var uppmärksam på så inte kortet läggs på för tidigt eller att 
kunden krävs på koden. Vänd kortläsaren inåt eller håll handen för tills det är 
ok att lägga på kortet. 

• Veckoredovisning med Z-kvitto läggs i ”kassörens mapp” och läggs sedan i 
Stigs fack på kontoret. Kontanter redovisas varje vecka via insättning på vårt 
bankkonto. 

• OBS! Försök att inte använda Swish! OBS! 
 

 

• Anslagstavlan i köket uppdateras, varifrån inköpen görs mm. Inga lösa lappar 
hängande på kylskåp etc. 

 

Städning: 

• Var noga med dammsugning av boulehallen! Detta görs helst på morgonen då 
dammet från kvällen innan hunnit lägga sig. Minst en timma tar det att 
dammsuga hallen. Thore undersöker om vi kan skaffa en större 
centraldammsugare med bredare munstycke, så det går fortare. Dela gärna 
upp dammsugningen! 

Det kommer in en del förslag på hemsidan angående förbättringar/förändringar. 
Dessa förslag behandlas av alliansstyrelsen. Viktigt att förslagen har en underskrift 
eftersom det är en offentlig hemsida. Gäller även förslag i ”Förslagslådan”. Ej 
underskrivna förslag behandlas ej! 

Det finns numera en manual hur vi tar emot nya medlemmar som anmäler intresse 
på hemsidan eller på annat sätt kontaktar Boulealliansen. 

 

Rolf Karlsson Söderby 

PS: Har säkert glömt en del, men detta är i alla fall ett stöd i fortsättningen! Ds. 


